
Årsmöte Kvarnboängar odlarförening  
 
 
Datum och tid: 2025-03-20, kl. 19.00-19.30 

 
Plats: Fritidsgården, Stenhagens kultur- och bildningscentrum 

 
Närvarande: 14 föreningsmedlemmar. 

 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Malin Holmberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Fastställande av röstlängd och dagordning 

 Årsmötet beslutade att fastställa röstlängd och dagordning. 

§ 3 Fråga om kallelse skett i behörig ordning 
 Årsmötet beslutade att kallelse skett i behörig ordning. 

§ 4  Val av mötesordförande  
Årsmötet beslutade att välja Malin Holmberg till mötesordförande. 

§ 5  Val av protokollförare   
Årsmötet beslutade att välja Annika Bäcklund till mötessekreterare. 
 

§ 6  Val av justerare 
Årsmötet beslutade att välja Justine Leng och Fredrik Sparf att justera 
protokollet. 

 
§ 7 Styrelsens återredovisning av erhållna uppdrag på föreningsstämma   

2024-03-12  
 Redovisningen hade skickats ut med kallelsen och alla hade läst den.  
 
§ 8 Styrelsens förvaltningsberättelse  

Malin Holmberg redogjorde kort för förvaltningsberättelsen för räkenskapsåret 
2024. 

Årsmötet beslutade att godkänna förvaltningsberättelsen och lägga den till 
handlingarna.   
 

§ 9  Revisorernas berättelse   
Revisionsberättelsen lästes upp.  
 
Årsmötet beslutade att godkänna revisorsberättelsen och lägga den till 
handlingarna. 
 

§ 10 Fastställande av balansräkning och resultaträkning   
Årsmötet beslutade att fastställa balans- och resultaträkning. 



§ 11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024.  

§ 12 Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag   
Inga motioner hade inkommit.  
 

§ 13 Beslut om ersättning till av årsmötet utsedda styrelseledamöter, revisorer 
och suppleanter  
Årsmötet beslutade att ingen ersättning ska utgå till styrelseledamöter, revisorer 
och suppleanter.  
 

§ 14 Fastställande av budget och avgifter   
 Årsmötet beslutade att medlemsavgift och övriga avgifter ska vara oförändrade. 
 

§ 15   Val av föreningens ordförande, kassör, övriga styrelseledamöter och 
suppleanter enligt paragraf 6.1-6.3   
Aktuella för val inför 2025 till föreningens styrelse är ordförande för två år, 
två/tre ordinarie ledamöter för två år samt två suppleanter för ett år. 
  
Årsmötet beslutade att välja: 
Malin Holmberg till ordförande på 2 år (nyval) 
Fredrik Sparf till ordinarie ledamot på 2 år (nyval) 
Kumari Ubhayasekera till ordinarie ledamot på 2 år (nyval) 
Leila Soufi till ordinarie ledamot på 2 år (nyval) 
Doreen Schwuchow till suppleant på 1 år (omval) 
Noura Soufi till suppleant på 1 år (omval) 

 
§ 16  Val av revisor och suppleant enligt paragraf 7.2 

Årsmötet beslutade att välja:  
Ziad Kassem till revisor för ett år (nyval) 
 

Årsmötet beslutade att välja: 
Katrin Björk till revisorssuppleant för ett år (nyval) 

 
§ 17 Val av kontaktperson gentemot Uppsala kommun. Kan delegeras till 

styrelsen 
Årsmötet beslutade att delegera val av kontaktperson gentemot Uppsala 
kommun till styrelsen.  
 

§ 18  Val av valberedning enligt paragraf 8.1  
 Årsmötet beslutade att välja: 

 Justine Leng till valberedning (omval) 
Ahmed Kabir Ridoy till valberedning (omval) 

 
§ 19  Mötets avslutande   

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat 
 
§ 20  Övriga ärenden 

• Biblioteksansvarig har skickat med information om att nästa tillfälle att 
lämna/låna böcker är på städdagen, gå gärna in på hemsidan där man kan 



se vilka böcker föreningen har och man kan där även kontakta 
biblioteksansvarig om man är intresserad av att låna någon av böckerna.  

• Lott 66 har tidigare varit en liten lott, men har efter plantering av ny häck 
blivit större och är nu normalstor. Frågan tas till den nya styrelsen. 

• Det är nu drygt 40 personer som står i kö för att få arrendera en lott. 
Lottansvarig går varje år ut med ett mejl till de i kön med en förfrågan 
om de önskar stå kvar i kön. Om inget svar inkommer inom en viss tid 
stryks personen ur kön. Detta förfarande diskuterades och föreslogs att 
information om förfarandet och när i tid på året som förfrågan skickas ut 
finns på hemsidan. 

• Valberedningen påpekade att kontaktuppgifter till medlemmarna inte är 
helt uppdaterad. Frågan tas till den nya styrelsen.  

 
 
 
   
Mötets ordförande    Sekreterare  
  
 

 
Malin Holmberg  Annika Bäcklund 
  
  
Justeras 
  
 

 ________________________ 
Fredrik Sparf   Justine Leng   
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